
 

УКРАЇНА 

РОГАТИНСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання міської ради 

(тридцята сесія восьмого демократичного скликання) 

    

       від 27 жовтня  2022 року                                                  м.Рогатин 

 

 

м. Рогатин 

Початок роботи сесії – 10:00 год. 

Закінчення роботи сесії – 10:30 год. 

Всього обрано – 26 депутатів;  

Присутні на початок роботи сесії – 19 

депутатів (список додається). 

Присутні: 12 чол. (список додається). 

 

 

Президія: 

Сергій Насалик – міський голова, головуючий на засіданні; 

Христина Сорока – секретар міської ради; 

Ігор Тринів – депутат Івано-Франківської обласної ради. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував відкрити   

тридцяту сесію Рогатинської міської ради VIII скликання виконанням 

Державного Гімну України. 

 

Виконується Державний Гімн України. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який закликав всіх присутніх до 

спільної молитви за наших захисників та мир в Україні. 

Декан Рогатинський ПЦУ Володимир Гривнак змовив молитву. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який зазначив, що депутати 

можуть переглянути на планшетах запропонований порядок денний тридцятої 

сесії Рогатинської міської ради. Запропонував прийняти порядок денний за 

основу та в цілому та поставив на голосування цю пропозицію. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 
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«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

 

 

Порядок денний: 

1.  Про затвердження звіту про виконання бюджету  Рогатинської  міської 

територіальної громади за 9 місяців 2022 року. 

Доповідає: Марія Гураль – начальник фінансового відділу виконавчого 

комітету міської ради. 
2.  Про затвердження Програми забезпечення проведення заходів і робіт з 

мобілізаційної підготовки місцевого значення, мобілізації та 

територіальної оборони Рогатинської міської ради на 2023 рік.  

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 
3.  Про затвердження у новій редакції статуту Верхньолипицького ліцею 

Рогатинської міської ради Івано-Франківської області. 

Доповідає:  Галина Романко – начальник відділу освіти. 
4.  Про продовження договору оренди   нерухомого майна без проведення 

аукціону та включення об’єкту до Переліку другого типу. 

Доповідає: Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради. 
5.  Про продовження договору оренди нерухомого майна без проведення 

аукціону та включення об’єкту до Переліку другого типу. 

Доповідає: Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради. 

ЗЕМЕЛЬНІ ПИТАННЯ (6-24) 

 Доповідає:    Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 
6.  Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки за межами с. Кліщівна. 
7.  Про надання земельної ділянки у користування на умовах оренди ТОВ 

Агрофірма «Кліщівнянка». 
8.  Про надання дозволу на викуп земельної ділянки Сидій Н.Т.  
9.  Про укладення договору оренди земельної ділянки на новий строк з Беркій 

Н.В. 
10.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ТОВ «лайфсел». 
11.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Гринишину Р.Д. 
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12.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Гривнаку В.В. 
13.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Скобелю В.Я. 
14.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель СФГ «Янтар». 
15.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 
16.  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 
17.  Про внесення змін до рішення двадцятої сесії восьмого скликання від 

17.02.2022 року №4894. 
18.  Про внесення змін до рішення двадцятої сесії восьмого скликання від 

17.02.2022 року №4895. 
19.  Про внесення змін до рішення двадцятої сесії восьмого скликання від 

17.02.2022 року №4896. 
20.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ДП «Рогатин-Водоканал». 
21.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ДП «Рогатин-Водоканал». 
22.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ДП «Рогатин-Водоканал». 
23.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ДП «Рогатин-Водоканал». 
24.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ДП «Рогатин-Водоканал». 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував депутатам 

перейти до розгляду питань порядку денного тридцятої сесії міської ради.  

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання бюджету  Рогатинської  

міської територіальної громади за 9 місяців 2022 року. 

ДОПОВІДАЛА: Марія Гураль – начальник фінансового відділу виконавчого 

комітету міської ради.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5130 по питанні «Про затвердження звіту про 

виконання бюджету  Рогатинської  міської територіальної громади за 9 місяців 

2022 року» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 



4 
 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми забезпечення проведення заходів і 

робіт з мобілізаційної підготовки місцевого значення, мобілізації та 

територіальної оборони Рогатинської міської ради на 2023 рік.   

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5131 по питанні «Про затвердження Програми 

забезпечення проведення заходів і робіт з мобілізаційної підготовки місцевого 

значення, мобілізації та територіальної оборони Рогатинської міської ради на 

2023 рік» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

  

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

3. СЛУХАЛИ:  Про затвердження у новій редакції статуту Верхньолипицького 

ліцею Рогатинської міської ради Івано-Франківської області. 

ДОПОВІДАЛА: Галина Романко – начальник відділу освіти.  

  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5132 по питанні «Про затвердження у новій редакції 

статуту Верхньолипицького ліцею Рогатинської міської ради Івано-Франківської 

області» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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4. СЛУХАЛИ: Про продовження договору оренди нерухомого майна без 

проведення аукціону та включення об’єкту до Переліку другого типу. 

ДОПОВІДАВ:   Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради.       

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5133 по питанні «Про продовження договору оренди 

нерухомого майна без проведення аукціону та включення об’єкту до Переліку 

другого типу» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

5. СЛУХАЛИ: Про продовження договору оренди нерухомого майна без 

проведення аукціону та включення об’єкту до Переліку другого типу.  

ДОПОВІДАВ: Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради      

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5134 по питанні «Про продовження договору оренди 

нерухомого майна без проведення аукціону та включення об’єкту до Переліку 

другого типу» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

6. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки за межами с. Кліщівна.   

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.                

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 
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ВИРІШИЛИ: Рішення №  5135 по питанні «Про затвердження технічної 

документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки за межами с. 

Кліщівна» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

7. СЛУХАЛИ: Про надання земельної ділянки у користування на умовах оренди 

ТОВ Агрофірма «Кліщівнянка». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.                            

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5136 по питанні «Про надання земельної ділянки у 

користування на умовах оренди ТОВ Агрофірма «Кліщівнянка»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

8. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на викуп земельної ділянки Сидій Н.Т.  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.                               

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5137 по питанні «Про надання дозволу на викуп 

земельної ділянки Сидій Н.Т.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 



7 
 

9. СЛУХАЛИ:  Про укладення договору оренди земельної ділянки на новий 

строк з Беркій Н.В.  

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.                                         

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5138 по питанні «Про укладення договору оренди 

земельної ділянки на новий строк з Беркій Н.В.» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

10. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ТОВ «лайфсел» 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.                

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5139 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки ТОВ «лайфсел»» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Гринишину Р.Д. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5140 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Гринишину Р.Д.» 

прийнято. 

Результати поіменного голосування: 
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«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

ВИСТУПИВ: Володимир Гривнак – депутат міської ради, який повідомив, що 

при розгляді питання № 12 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель Гривнаку В.В.», у нього виникає 

конфлікт інтересів. Зазначив, що не братиме участі у розгляді та прийнятті 

рішення по зазначеному вище питанні. 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Гривнаку В.В. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5141 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Гривнаку В.В.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Скобелю В.Я. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5142 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Скобелю В.Я.» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 
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«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

14. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель СФГ «Янтар». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5143 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель СФГ «Янтар»» 

прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5144 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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16. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля». 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.     

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5145 по питанні «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Нива Опілля»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» –  7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються 

17. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення двадцятої сесії восьмого 

скликання від 17.02.2022 року №4894. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5146 по питанні «Про внесення змін до рішення 

двадцятої сесії восьмого скликання від 17.02.2022 року №4894» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

18. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення двадцятої сесії восьмого 

скликання від 17.02.2022 року №4895. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5147 по питанні «Про внесення змін до рішення 

двадцятої сесії восьмого скликання від 17.02.2022 року №4895» прийнято. 
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Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення двадцятої сесії восьмого 

скликання від 17.02.2022 року №4896. 

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5148 по питанні «Про внесення змін до рішення 

двадцятої сесії восьмого скликання від 17.02.2022 року №4896» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

20. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5149 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 
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Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

 21. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5150 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

22. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5151 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

23. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 
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Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5152 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

24. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал».  

ДОПОВІДАВ: Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів.  

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5153 по питанні «Про затвердження проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки ДП «Рогатин-Водоканал»» 

прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 19 депутат; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 7 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який поцікавився хто з числа 

депутатів бажає скористатися правом депутатського звернення, запитання, 

запиту? 

Депутатських звернень, запитань, запитів не поступало. 

Міський голова Сергій Насалик запропонував закрити тридцяту сесію 

Рогатинської міської ради VIII скликання. 

Виконується Державний Гімн України. 

 

 

Міський голова        Сергій НАСАЛИК 
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Секретар міської ради        Христина СОРОКА 

 

 


